

Bestyrelsesmøde FKO tirsdag d. 14.05.24 kl. 16.30

Referat	Tilstede: Jørn Dyhrberg Hansen JDH , Jørgen Knudsen JK , Henriette Echwald HE , Henrik Beckwith HB , Peder Jørgensen PJ , Ursula Søborg US , Lone Marcussen LM . Fraværende: Referent: Daniel Allerup DA .
----------------	--

1. Referat fra sidst og dagens dagsorden	Referat fra 18.04.24, generalforsamling og dagens dagsorden er godkendt.
2. Økonomi/regnskab 2024	Regnskab og økonomi: Tilskudsmidlerne er på vej. Der er blevet taget kontakt til signit.dk vedr. indhentelse af samtykke til børneattester. Der er udarbejdet en beskrivelse af behovet. Der er sendt opgørelse vedr. debitorer. Økonomien ser fin ud.
3. Projekter	VKI JDH: Møde i mandags med kommunen. Vi har indgivet nogle løsningsforslag, hvor kommunen beholder alle udgifterne, vi drifter blot hallen. Der er en momsafregning som med fordel kan ligge hos kommunen, da de ikke skal betale moms. Det er uvist om de kan se dette som en løsning. Vi går ikke ind i aftalen, hvis der på forhånd forventes underskud. JK: Der er forsat en undring ved kommunen over at vi ikke kommer med et mere visionært budget. Det som indtil videre ligger til forslag, er låst på forventede omkostninger uden risikovillighed. "Vig byskov" JDH: Der sker ikke noget. Klubhus FKO PJ: Der er kommet beklædning på og det forventes færdigt om et par dage. Gips er snart færdig og klar til maling som udføres på regning. Vi har fået en god pris fra Wolmer gruppen. Der er valgt klinker og brusenicher er på vej.

	<p>Fjernvarme er forsat uafklaret. Kunstbaneforeningen afholder møde den 20. og taler om problematikken og herefter kommer der en indstilling til FKO's bestyrelse ift. det økonomiske. Der tænkes i løsning omkring luft til vand, men det kræver at bufferbeholderen kan stå i teknikrummet.</p>
<p>4. Opfølgning på Vig festival 2024, arrangement koncert 2024 og 3-dages marked</p>	<p>Vig festival JDH: VIP området er stablet på benene som er målrettet gæster til bands og særligt udvalgte fra foreningerne. Festivalen er udsolgt. Vi er blevet tilmeldt et stort navn til næste år. Vi har godt med frivillige.</p> <p>Arrangement koncert 2024 JDH: Vores nye sommerkoncert. Der er snart møde i styregruppen. Opgaver til afdelingerne sendes snarest ud. Budget er snart færdigt.</p> <p>3-dages marked JDH: Der kommer 3 bands. Musikquiz om torsdagen. Der er ikke behov for mange fra FKO Odsherred, da der er mange kendinge som står for barer, spisning osv. Vig Familieby hjælper meget til i forbindelse med afholdelse af dette.</p>
<p>5. De enkelte udvalgsrepræsentanter</p>	<p>PJ - Fodbold: Det går fremad. Alle er positive og glade. Vi havde udvalgmøde i går og har fået et medlem mere i udvalget. Der arbejdes forsat på at få en repræsentant til at sidde i FKO's bestyrelse. Vi vil gerne træde ud af Holdsport og kun bruge Klub Office, da vi lige nu kører begge systemer. Sommerland Cup står lige om hjørnet. Vi er lidt udfordret på frivillige. Hvis der er nogen som kan hjælpe, så mangler vi ca. 10. Der er udarbejdet et forventningsafstemnings-skema ift. trænerne.</p> <p>HB – Vig motion: Status medlemmer 668 hvilket forsat er meget positivt. If. til samme tid sidste år er vi 120 medlemmer mere på nuværende tidspunkt. Derudover er sommer sæsonen så småt begyndt, hvilket giver et naturligt fald i antallet af medlemmer. Vi har forsat mere end 77% af medlemmerne på enten BS, Klippekort eller 12 mdr. medlemskab.</p>

Vi har problemer med et enkelt løbebånd (ref. Sidste møde) og kender "dommen" sidst i denne uge hvorefter vi må drøfte hvad der skal ske. Vi kan ikke undvære et tredje løbebånd hvorfor det er kritisk at det enten repareres eller udskiftes.

Der er indhentet tilbud på lyd til Bike sal som ligger på et niveau hvor udskiftning kan klares i det nuværende resultat.

Der har været møde i frivillig gruppen som skal være med til Vig Festival 2024 (Mikropolis Bar) og der vil være studietur 29. maj til Svinninge. Pt. 24 frivillige, mål er 28!

Nyt vagtplan system implementeret (Workfeed) hvilket har givet en langt mere fleksibel og åben vagtplan hvor alle kan følge med og byde ind.

Alt efter VKI-beslutning skal vi have re-organiseret vores rengøring if. til den nuværende og fremtidige medlems base. Rengøringer er pt. ikke på et niveau som afspejler brugen samt den kvalitet vi ønsker.

DA - Boksning: Intet nyt.

US - Håndbold: Enkelte hold sommertræner 1 gang om ugen. Næste sæson starter i august.

Beachbanen er ryddet og klar til brug.

Vores nye dametræner er startet.

U15 er rykket op til U17, men de tager snart på efterskole, dog vil der så komme nogle tilbage.

Reklameturene er gået godt.

Der afholdes afslutningsfest den 7. juli.

Det er svært at lave drengehold, da det vil være mange af de samme som også spiller fodbold.

JK - Floorball: Intet nyt.

HE - Kajak: Første arbejdsdag er afholdt. Vi var ca. 18. Der har været standerhejsning og vi har været på vandet. Vi har alle frivillige klar til festivalen.

Vi har fået 20.000 kr. til en letvægtskajak.

	Vi har klubture mandag, onsdag og fredag. De nye fra roskole må kun komme onsdag, hvor der er en træner.
6. Åbent punkt for tilføjelser	Folkeoplysningsudvalg: Intet nyt.
7. Dato for nyt bestyrelsesmøde	Næste bestyrelsesmøde: Torsdag den 13.06 tid og sted kommer senere.
8. Eventuelt	Oplæg fra konsulent vedr. strategiudvikling og opbygning af hjemmeside.